
 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
Ex. artikel 43 Reglement van orde van de raad 2013 

 

 

 
 

Datum: 11 april 2014 

 

Aan de voorzitter van de raad, 

 

Steller:  GroenLinks 

 

Onderwerp: Verslechtering situatie voor voetgangers en fietsers bij oversteken van de Stadsring 

 

Op 4 maart 2014 bevestigde het College nogmaals expliciet dat de situatie voor voetgangers en 

fietsers zeker niet achteruit zou gaan als gevolg van de nieuwe instellingen van de verkeerslichten op 

de Stadsring. We spreken nu ruim een maand na de invoering van deze zogenaamde ‘groene golf’ 

voor het autoverkeer en vanuit de stad bereiken ons berichten over opstoppingen, lange wachttijden 

en gevaarlijke situaties. RTV Utrecht kwam er speciaal voor naar Amersfoort.  

Doordat voetgangers en fietsers bij de oversteekplaatsen onder andere aan het eind van de 

Heiligenbergerweg, de Utrechtseweg, de Hendrik van Viandenstraat soms minuten langer moeten 

wachten en het verkeerslicht voor langzaam verkeer soms meerdere beurten moet overslaan, negeren 

steeds meer mensen het rode verkeerslicht. Wanneer het licht dan eindelijk op groen springt, is de 

groep wachtende fietsers te groot om in één beurt te kunnen oversteken. Ook dan negeren zij het 

inmiddels op rood gesprongen licht. Dit levert gevaarlijke situaties op.  

Naar de mening van de fractie van GroenLinks is de situatie voor voetgangers en fietsers wel degelijk 

verslechterd. 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk  te beantwoorden: 

 

Vraag 1: 

Is het college bekend met de situatie dat de verkeerslichten aan de Stadsring voor overstekende 

voetgangers en fietsers meerdere beurten overslaan ten behoeve van de ‘groene golf’? 

 

Vraag 2: 

Is het college bekend met de situatie dat de verkeerslichten aan de Stadsring voor overstekende 

voetgangers en fietsers vervolgens te kort op groen staan om alle wachtende fietsers door te laten? 

 

Vraag 3: 

Bent u het met ons eens dat dit wel degelijk een verslechtering is van de situatie voor voetgangers en 

fietsers? 

 

Vraag 4: 

Wat gaat u aan deze situatie doen? 

 

 

Namens  

de Fractie van GroenLinks 

 

Astrid Janssen  


